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Protokół nr 1/13

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia

odbytego w dniu 2l sĘcznia 20t3 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy

w Goleszowie prry ul.l Maja 5.

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Ludwika CzyŻ ttdziat.

wzięli cżonkowie komisji według listy obecności stanowiącej załqcznik nr ] do nin.

protolrołu oraz zaproszeni goście _ listą obecności gości stanowi załqcznik nr 2 do nin.

protokołu.

Przewodnicząca Komisji Ludwika CzyŻ o godzinie 15.00 otworzyła posiedzenie

Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczyła, ii zgodnie z lisą

obecności w posiedzeniu uczestriczy pięciu członków Komisji (nieobecny Czesław Joniec i

Krzysztof Kohut).

Następnie Przewodnic?Ąca przedstawiła projekt porządku obrad, który radni

otrzymali:

1. Przyjęcie protokołu z popr.'zedniego posiedzenia Komisji.

2. Wydanie opinii w sprawie wniosków złożonych na popnzednim posiedzeniu

Komisji.

3. Zapoznanie się z warunkami pracy, nauki i opieki w Gminnym Przedszkolu z

oddziałami - Goleszów, Cisownica' Dzięgielów, Bażanowice.

4. Restrukturyzacja placówek oświatowych - informacja n/t podjętych działań.

5. Planowane formy wypoczynku i opieki nad dzieómi i młodzieżą w czasie ferii

zimowych - informacje: szkół, świetlic szkolnych, GoK' GoPs' NGo (w tym

UKS, KS) i innych instytucji - informacja.

6. Sprawozdanie z działalności komisji za20|2 rok

7. Sprawy bieżące realizowanepwze,zUrząd Gminy będące w kompetencji

komisji,

Porządek obrad został, przyjęty przez Komisję j ednogłośnie.



Protokół nr I/I3 z posiedzenia Komisji Edulracji, Kultury, Sportu i ochrony Zlrowia 2
stronaodbytego w dniu 2 ] sĘcznia 20I j r,

ad.l. Przviecie protokolu z popnedniego posiedzenia Komisii.

Członkowie Komisji zapomlmllri się z treścią protokołu nr I0l1'2 z posiedzenia Komisji,

które odbyło się 17 grudnia 2012 r. Został' on przyjęty ptzsz Komisję jednogłośnie.

ad.2. Wvdanie opinii w sprawie wniosków złożonvch na popzednim posiedzeniu

Komisii.

Na posiedzeniu Komisji, które odbyło się 17 grudnia 2012 r, tie złoŻono Żadnychwniosków.

ad.3. Zapoznanie sie z warunkami pracv. nauki i opieki w Gminnvm Przedszkolu

z oddziałami - Goleszów. Cisownica. Dziegielów. Bażanowice.

Przed posiedzeniem Komisji członkowie udali się na przeg|ąd przedszkoli w Goleszowie,

Cisownicy, Dzięgielowie i Bazanowicach. Radny Bogusław Konecki omówił warunki w

jakich pracują wychowawcy i przebywają dzieci w Bażanowicach i Dzięgielowie. Dzięki

duiemu zantgaŻowaniu wychowawców, rodziców i pana sohysa wsrystkie sale zostały

wymalowane. Znaczrlie poprawiła się estetyka i wygląd sa|. Ze względów bhp komisja widzi

potrzebę remontu schodów zewnętrznych.

Po zapontaniu zebranych z sytuacją panującą w pozostałych przedszkolach oraz

przeanalizowaniu prac remontowych z wykaztt przygotowanego przez panią Dyrektor

Komisja postawiła następujący wniosek w tej sprawie:

1. Komisja wnioskuje o wykonanie w pierwszej kolejności remonfu schodów

zewnęttnrych i ich zadaszenia w przedszkolu w Bażanowicach, a w drugiej kolejności

wymianę okien i skrzydła drzwi wewnętrznych jednej z sal w przedszJ<olu

w CisownioY, w ramach posiadanych środków finansowych.

Wniosek zostal przyjęty przez Komisję jednogłośnie' tj. 5 głosami ,,za''

ad.4. Restrukturvzacia placówek oświatorwch. informacia n/t podietvch działań.

Inspektor ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka omówił podjęte działania nlitązane

z restrukturyzacją sieci szkół na terenie gminy Goleszów. Pisemna informacja stanowi

załqcznik nr 3 do nin.protokołu.

Radny Mirosław Sobel zapytał. jakie są możliwości uruchomienia punktu przedszkolnego

w Puńcowie.
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wójt Gminy Krrysztof Glajcar poinformował, ie rta zebraniu z rodzicami' które odbyło się

l0 grudnia 20|2 r. ustalono, Że planowane jest utworzenie punkfu przedszkolnego

w Puńcowie z godzinaffLi pracy wydłużonymi ponad podstawę programową.

Prezes ZNP lrena Karasińsk a zapytała czy pozostanie dotychczasowa kadra.

wójt Gminy Krzysztof Glajcar w odpowiedzi ontajmił, że sprawa zatrudnienia pozostaje

w gestii pani dyrektor.

Pan Tomasz Lewicki (rodzic) i Pani Anna Pieszka (nauczycielka) zapytali, czy istnieje

mozliwośó przekazaria budynku szkoły w Goleszowie Równi fundacji. Rodzice mają zanniar

utworzyó fundację, z czymwtąŻą się koszty. Prued przysĘpieniem do działańw tym kierunku

chcieliby wiedzieó jak Gmina zapatruje się na taką ewenfualnośó. Poruszono również problem

dowozu dzieci do szkoĘ w Goleszowie, wtym możliwośó dowozu dzieci gimbusem.

wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że odpolvtedż na pytarrie w sprawie dowozu

dzieci wymaga najpierw konsultacji.

Po dyskusji jaka się wywipała w temacie zamiaru likwidacji filii szkoty w Goleszowie

Równi komisja postawiła następujący wniosek:

2. Komisja wnioskuje o wystąpienie do Kuratorium oświaty / lub Ministerstwa Edukacji

ptzez Kuratorium l z zapytanem czy po zlikwidowania filii szkoły w Goleszowie

Równi Gmina uzyska pozyĘwną opinię w sprawie utworzenia szkoły z klasami I-ilI

zoddziałem przedszkolnym. W dalszej kolejności, czybędzie istniała możliwośó

przekazana j ej fundacj i.

Wniosek został przyjęty przez Komisję jednogłośnie' tj. 5 glosami ,,za''

ad.S. Planowane formv wvpoczvnku i opieki nad dzieómi i młodzieża w czasie feńi

zimowych - informacie: szkól. świetlic szkolnych. GoK. GoPS. NGo (w tvm UKS. KS)

i innvch instvtucii - informacia.

Inspektor ds. oświaty i spońu Wojciech Hławiczka omówił formy wypoczynku i opieki

nad dzieómi i młodziezą w czasie feńi zimowych 2013 r. organizowane przez GoK

i w ramach działań zitązarrych z profilaktykąi rontiązywaniem problemów alkoholowych.

Informacja stanowi załqcznik nr 4 do nin. protokołu.

Komisja przyjęła informację w sprawie form wypoczynku dzieci i młodzieŻy bez uwag.

ad.6. Sprawozdanie z dzialalności komisii za 2012 rok
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Przewodnicząca Komisji Ludwika Cryż przedstawiła zębranym sprawozdanie

z działa|ności Komisji za rok 20|2, stanowi ono ząłqcznik nr 5 do nin. protokołu.

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie zabez uwag.

ad.7. Sprawv bieżące realizowane przez Urzad Gminv będace w kompetencii komisii.

Przewodnicząca Komisji Ludwika Czyżpoddała pod głosowanie wydanie opinii w sprawie

projektu uchwały.

Projekt uchwały stanowiący załqcznik nr 6 do nin. protolalz w sprawie zrniany uchwĄ

nr 80120|2 z dnia 20 listopada 20|2 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Goleszów

z organizacjari pozaruądowymi i innymi podmiotami w art.3 ust.3 ustawy o działalności

pożrytku publicznego i o wolontariacie na rok 2013 - został jednogłośnie pozytywnie

zaopiniowany ptzez Komisję tj. 5 głosami,,za,,.

Przewodnicząca Komisji poinformowała zebranych, ie wpłynęło do urzędu rozstrzygnięcie

nadzotczę Wojewody Śląskiego (stanowi załqcznik nr 7 do nin' protokołu) stuĄerdzające

w części niewaznośó uchwaĘ Rady Gminy Nr 76120|2 w sprawie Gminnego Programu

ProfilakĘki Rozw.iązywania Problemów Alkoholowych w 20|3 roku. Nieważnośó dotyczy

części określającej finansowania ze środków GI(RPA zakupu sprzęfu sportowego, vrządzsi

sportowych i rekreacyjnych na boiska, basen i place zabaw, organizowanie konkursów dla

dzieci i rriodńeŻy.

Przewodnicząca komisji poinformowała, żrc najej ręce łypływają skargi, zaia|enia o paleniu

w piecach i ogniskach szkodliwych dla zdrowia i środowiska tworzyw sztucznych itp.

odpadów i śmieci. Do zadafi własnych gminy na\eiy inicjowanie i udział. w wytyczaniu

przedsięwzięó lokalnych zmierzających do zaznajarniania mieszkańców z czynnikami

szJ<odliwymi dla zdrowia otaz ich skutkami. Po dyskusji doĘczącej m.in.zagtoŻeit

zdrowotnych, jakie wywofują niebezpieczne toksyny przewodnicząca wysĘpiła z

nasĘpuj ącym wnio skiem :

3. Komisja wnioskuje, ieby na zebraniach wiejskich we wszystkich sołectwach była

poruszana sprawa szkodliwości palenia toksycznych śmięci.

Wniosek zostal przyięty przez Komisję jednoglośnie' tj. 5 głosami ,,za''
Na tym protokÓł zakolrzono,

Podinspektor ds. działalności gospodarczej
Joanna Gibiec
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